

Call for referee applications for the saber tournament “Adlerklaue” in Villach, Austria on March 9th-10th 2024

Dear saber referees!

We are looking to hire a refereeing team for our international tournament (part of the Austrian national circuit) “Adlerklaue” in Villach, Austria on the weekend of March 9th to 10th 2024. It is a pure saber tournament for all age categories with around 100 competitors from Austria, Italy and Slovenia (you can check the [results from last year here](#)).

We offer:

- minimum **120€** pay per day
- travel compensation (contact us for exact amount)
- accommodation from friday to saturday and saturday to sunday with the referee team at a hotel near the venue (shared rooms), breakfast included
- free access to the buffet on both competition days
- limited transportation available between Villach main train station, hotel and venue

You offer:

- at least a national refereeing license for saber in your home country
- commitment to the FIE/ÖFV safe sport policies

Send your informal application and any questions to office@fencingclub-villach.at or WhatsApp/Text +43 676 35 98 064 (Andreas Waldherr, tournament coordinator). Deadline is February 1st, 2024. If you have special requirements or limitations regarding transportation, your refereeing license or similar, do not hesitate to contact us. We are looking forward to working with you!

Ausschreibung für KampfleiterInnen für das Säbelturnier "Adlerklaue" in Villach, Österreich am 9. und 10. März 2024

Liebe Säbelkampfleiterinnen und Kampfleiter!

Für unser internationales Säbelturnier um die Adlerklaue der Stadt Villach (zählt zur Österreichischen Rangliste) suchen wir motiviert KampfleiterInnen! Das Turnier bietet Wettkämpfe in allen Altersklassen und zieht um die 100 Fechter und Fechterinnen aus Österreich, Italien und Slowenien an ([Ergebnisse vom letzten Jahr findet ihr hier](#)).

Wir bieten:

- mindestens **120€** Aufwandsentschädigung pro Tag
- Fahrtkostenbeiträge (konkrete Beträge nach Absprache)
- Unterkunft von Freitag auf Samstag und Samstag auf Sonntag mit dem KampfleiterInnenteam in einem Hotel in der Nähe der Halle (Mehrbettzimmer), Frühstück inkludiert
- Gratis Buffet an den Wettkampftagen
- wir können limitierten Transport zwischen Hauptbahnhof Villach, Hotel und Halle organisieren

Du bietest:

- mindestens eine nationale Säbelizenz im Herkunftsland
- Achtung und Umsetzung der Safe Sport Richtlinien der FIE/des ÖFV

Formlose Bewerbungen und jegliche Fragen bitte an office@fencingclub-villach.at oder per WhatsApp/SMS an +43 676 35 98 064 (Andreas Waldherr, Turnierkoordination). Annahmeschluss ist der 1. Februar 2024. Bei speziellen Umständen bezüglich Anreise, Lizenz oder Ähnlichem wendet euch gerne über die gleichen Kanäle an uns! Wir freuen uns auf eine gute Zusammenarbeit!